
Z á p i s n i c a   č. 6/2023 
z 6. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Červenici pri Sabinove 
 
 
Dátum a miesto zasadnutia OZ:                                     3.11.2023 v zasadačke OcÚ   
                                                                                            v Červenici pri Sabinove 
 
Prítomní:  
Ing. Pavol Spodník, MBA – starosta obce  
Ing. Radovan Kmec – zástupca starostu 
Ing. Ján Brendza, Milan Bujňák, Jozef Matvija, Ing. Peter Baňas, Peter Leščák, 
Ing. Ján Kuchár – poslanci 
Mgr. Ivana Leščáková – účtovníčka OcÚ 
Jana Kohanová – referentka OcÚ 
Ing. Stanislav Turák – hlavný kontrolór obce  
 
Program: 
  1.   Otvorenie 
  2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
  3.   Kontrola uznesení 
  4.   Rozpočtové opatrenie č. 2 
  5.   Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 
  6.   Zásady hospodárenia s majetkom obce 
  7.   Rôzne 
  8.   Záver 
  
 
 
K bodu 1 –  Otvorenie 
Šieste  riadne zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných privítal starosta obce Ing. 
Pavol Spodník, o 18.00 hodine. Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ, ktorý 
bol zverejnený v pozvánke na OZ. 
K návrhu programu OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia  
jednohlasne schválili.  
  
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení:  p. Ing. Radovan Kmec a p. Peter 
Leščák. Za overovateľov zápisnice: p. Ing. Ján Kuchár a p. Jozef Matvija. Voľba návrhovej 
komisie a overovateľov zápisnice bola jednohlasne schválená.  
 
K bodu 3 – Kontrola uznesení 
Kontrolu uznesení z piateho riadneho zasadania  OZ zo dňa 24.8.2023 prečítal p. Ing. Peter 
Baňas. Poslanci OZ zobrali kontrolu uznesení jednohlasne na vedomie. 
 
K bodu 4 – Rozpočtové opatrenie č. 2  
Účtovníčka obce úradu v Červenici pri Sabinove Mgr. Ivana Leščáková 
upovedomila prítomných poslancov o navrhovanom rozpočtovom opatrení č. 2/2023. 
Rozpočtové opatrenie č. 2/2023: 
- prekročenie príjmov oproti schválenému rozpočtu o 59 578,00 € 



- prekročenie výdajov oproti schválenému rozpočtu o 59 578,00 € 
Rozpočet po úpravách zostáva vyrovnaný v celkovej výške 1 059 318,00 €. 
OZ jednohlasne schválilo Rozpočtové opatrenie č. 2/2023, ktoré je súčasťou tejto zápisnice. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2023. 
 
K bodu 5  –  Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky   
Správu audítora , ktorým bola za rok 2022 na základe zmluvy o poskytovaní audítorských 
služieb spoločnosť Gemer Audit, spol. s r. o., prečítal a s jej obsahom prítomných oboznámila 
Ing. Stanislav Turák. Správa obsahovala stručné zhodnotenie a bilanciu hospodárenia obce v 
roku 2022. Poslanci správu audítora jednohlasne vzali na vedomie. 
 
K bodu 6  –  Zásady hospodárenia s majetkom obce 
Starosta obce informoval poslancov, že je potrebné schváliť nové zásady hospodárenia a 
nakladania s majetkom obce z dôvodu zmeny zákona. Nakoľko zo strany poslancov neboli 
pripomienky OZ schválilo zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Červenica pri 
Sabinove. Týmto sa rušia Zásady hospodárenia  a nakladania s majetkom obce schválené 
uznesením číslo 39/2023 zo dňa 3.4.2023. 
 
K bodu 7  –  Rôzne 
V úvode tohto bodu starosta obce informoval poslancov, že obec má možnosť zmeniť akcie 
VVS na dlhopisy. Dlhopisy Voda spieva I. majú možnosť získať len mestá a obce, ktoré sú 
akcionármi VVS. Splatnosť dlhopisu je 20 rokov s právom VVS na predčasnú splatnosť 
počnúc rokom 2034 a právom VVS kedykoľvek dlhopis odkúpiť na základe dohody s jeho 
majiteľom. Poslanci túto informáciu zobrali na vedomie.  
 
V ďalšej časti programu rôzne, starosta obce informoval, že na obec bola dňa 6.9.2023 
podaná sťažnosť od p. Džurňáka, že napriek tomu, že obec osadila pri studni sklopný 
parkovací stĺpik, ktorý mal zamedziť neoprávnenému prejazdu motorových vozidiel, 
opakovane dochádza k jeho poškodzovaniu a jeho funkcia nenapĺňa zámer. Menovaný žiada, 
aby bola osadená dostatočne odolná zábrana, nakoľko terajšia zábrana je na tento účel 
nedostatočná.  
OZ sa zaoberalo danou sťažnosťou a po diskusii dospelo k záveru, že starosta osloví p. 
Džurňáka na osobné stretnutie a konzultáciu.  
 
Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že p. Daniel F. a Richard K. sa osobne bol 
informovať na obecnom úrade ohľadom priestorov na nácvik miestnej kapely. Ako dôvod 
uviedol, že v zimných mesiacoch nemajú vhodné priestory na umiestnenie elektroniky 
a hudobných nástrojov a na nácvik.  
Poslanci OZ nemajú výhrady voči užívaniu priestorov na daný účel.  
 
Starosta obce informoval o požiadavke vlastníkov nehnuteľnosti nachádzajúcich sa v lokalite 
Nižná roveň o možnosti vytvorenia miestnej komunikácie s napojením na cestu I/68. Zároveň 
žiadajú o súčinnosť obce pri realizácii bodu napojenia. Poslanci s tým súhlasili a poverili 
starostu obce k ďalšej konzultácii so SSC Bratislava. 
 
 
 
Ing. Brendza informoval že plánovaný rozpočet ochrany pred požiarmi na rok 2024 spracuje 
a predloží výbor DHZ.  



Taktiež vyjadril názor, že bolo by vhodné porozmýšľať o prijatí ďalšieho zamestnanca alebo 
prijať do zamestnania napr. údržbára. Ako dôvod uviedol, že je jeden pracovník je pre obec 
nedostačujúci z dôvodu rozvoja obce. Úplne by postačila osoba na dohodu o vykonaní práce.  
Starosta uviedol, že najnáročnejšie je letné obdobie, kedy je sezóna kosenia.  
Ing. Baňas súhlasil s návrhom p. Brendzu ak je možné prijať zamestnanca aj brigádne na letnú 
sezónu.  
Ing. Brendza podal informáciu k Plánu rozvoja obce, že návrh zašle poslancom na 
pripomienkovanie.  
Starosta obce reagoval na informáciu p. Kmeca, že je problém s parkovaním, aby sa do ÚPO 
zahrnulo aj rozšírenie parkoviska pri MŠ, s čím sa stotožnil aj p. Ing. Kuchár.  
Ing. Kmec položil otázku, či sa plánuje s novoročnou akciou a ohňostrojom. Poslanci  
v pomere 4:3 súhlasili s vyčlenením 200 eur na novoročný ohňostroj.  
Ing. Kuchár uviedol, že by bolo vhodné riešiť prechod pre chodcov pri p. Kovalíkovej 
a taktiež na reagoval na apel občanov vymaľovať zábradlie potoka aj smerom od kostola na 
Hanigovce. Starosta na to reagoval, že zábradlie sa plánuje vymaľovať budúci rok.  
Ing. Baňas upozornil starostu, že občania nedodržiavajú otváracie hodiny zberného stanovišťa 
a mimo nich hádžu odpad cez plot alebo ho voľne nechávajú pri plote. Taktiež vozia odpad aj 
cudzí občania, preto navrhol nasadiť ostnatý drôt nad betónový plot.  
Ing. Kmec uviedol, že je dopyt zo strany obyvateľov na popolnice na sklo. Starosta obce 
reagoval, že túto informáciu berie na vedomie a preverí u firmy Marius Pedersen aké sú 
podmienky dodania popolníc.  
p. Bujňák uviedol, že sú sťažnosti na vypúšťania žúmp, bolo by vhodné znova preveriť 
pripojenie občanov na kanál. Starosta zobral túto informáciu na vedomie a uviedol, že požiada 
VVS o súčinnosť.  
 
K bodu 9 -  Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za aktívnu účasť a v čase 21:00 hod. ukončil zasadnutie 
OZ. 
 
 
 
 
 
 Trvanie zasadania: 18.00 –  21.00 hod. 
 
 
  Overovatelia zápisnice:                                            Starosta obce: 
  Ing. Ján Kuchár                                                      Ing. Pavol Spodník, MBA 
                                                 
  Jozef Matvija 
                                                                 
  Zapísala: Jana Kohanová 
 
 
 
 
                    
 
 
 
 



 
 
 


